
Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb  
Mandag 6. september 2022   

 
Tilstede: Svanhild Urholm, Gabriele Oehninger-Storvoll, Grete Brevig, Tonje Skistad, 
Torunn Holtbakk, Hanne-Eli Nordstrand, Arne Bredesen, Janne Braarud Jensen, 
Natalie Kløverød 
Forfall: - 
Referat av: Tonje Skistad 
 

Sak 1  Økonomi 
Sum konto: 768 885 kr 

 

Sak 2  Økonomisk støtte til landslagsekvipasjer 
Vi får inn flere forespørsler fra medlemmer som ønsker å få økonomisk støtte til 
deltagelse på mesterskap. Klubben ønsker absolutt å støtte våre medlemmer slik at 
de kan reise på mesterskap, men anser at man for å kvalifisere til å motta en slik 
støtte må ha vært en bidragsyter/ressurs for klubben.  
Styret ble enige om at vi trenger noen retningslinjer for hva som kvalifiserer for å 
kunne få støtte; 
- Trene aktivt i klubben (betale treningsavgift og trene regelmessig). 
- Ha deltatt på minst to dugnader eller som mannskap på minst to stevnedager 
(minimum noen timer per dag/gang) i løpet av året. 
- Den som søker må i søknaden oppgi hva vedkommende har bidratt med for 
klubben for å kvalifisere til å motta økonomisk støtte. 
- Hver søknad vil bli individuelt behandlet på styremøte. 
- De som allerede har sendt søknad for 2022 må sende den på nytt hvor de utdyper 
hva de har bidratt med for klubben. 

 

Sak 3  Stevner og kiosk 
- Vi har erfart at det er dårlige salgstall i kiosken i vinterhalvåret når stevnene 
arrangeres i hallen og kiosken er inne i klubbhuset. Det er derfor i stedet planlagt en 
enkel selvbetjent kiosk på disse stevnene, slik at vi kan spare på kioskmannskap. Det 
er ofte ikke plass til å ha kiosk inne i hallen. Det ble foreslått om det går an å sette 
opp telt på utsiden av hallen eller rydde den venstre containeren for å ha kiosk i 
nærheten av hallen, men likevel være litt skjermet for vær og vind. 
- Det ble diskutert hvilke løsninger vi skal ha fremover for mat til mannskap på 
stevnene. Det ble foreslått at mannskap må jobbe et visst antall timer for å kvalifisere 
til gratis mat og drikke i kiosken. 
 
 



Sak 4  Premiespons 
Agilitygruppa har vært i kontakt med Pet Grossisten angående premiespons til 
agilitystevner. Pet Grossisten svarte at de kunne være interessert i å sponse klubben 
som helhet. Styret ble enige om at vi kan ta et møte med dem om dette, men at vi 
først må sjekke med vår hovedsponsor (VOM) om dette er ok. 

 

Sak 5  Dogweb 
Det er flere i klubben som arrangerer stevner som ikke har tilgang til Dogweb Arra 
og/eller ikke vet hvordan systemet fungerer. Vi må finne ut av hvem som har tilgang 
(og hvordan gi tilgang til nye), og vise aktuelle personer hvordan systemet fungerer. 
- Det ble forslått å ha en kveld med ”opplæring” av gruppeledere/stevneansvarlige 
slik at alle som skal bruke dette systemet til stevner er kjent med hvordan det 
fungerer.  

 

Sak 6  Støy/klager fra nabotomt 
Agilitygruppa har ved flere anledninger i løpet av de siste månedene opplevd roping 
og bankelyder fra nabotomten, som virker rettet mot bjeffende hunder på treningen. 
Det har også ved et par anledninger dukket opp en mann som har oppført seg 
utrivelig mot noen av klubbens medlemmer, som har kommet fra samme retning.  
Vi vet ikke om dette er samme person som roper eller om det er urelaterte hendelser. 
Svanhild tar kontakt med politiet for å forhøre seg om hvordan vi bør gå frem videre i 
denne saken. 

 

Sak 7   Agilityhinder 
Hopphindrene som har blitt brukt på utebanen på agilitystevnene er ikke lenger i 
henhold til regelverket. For å kunne avholde flere agilitystevner med to ringer må det 
kjøpes inn et nytt sett med hopphinder. 

 

Sak 8  Kurs 
- Det er stor etterspørsel etter valpekurs, og det planlegges derfor å sette opp flere. 
Det er litt vanskelig å finne en passende dag til kurset da klubben har mye aktivitet 
hver eneste hverdag på kveldstid. Nåværende valpekurs går på mandager, og det 
ble diskutert hvorvidt neste kurs bør gå på torsdager i stedet, for å variere hvilken 
gruppe som må vike for kurset. 
- Det er også planlagt et kurs i lek- og belønningsutvikling. Dette kurset er planlagt å 
holdes over en helg. 

 
 
 
 



Sak 9  Eventuelt 
- Det er et aktivt vepsebol i den høyre containeren (den som rommer agilityutstyret og 
IGP-teltene). Vi får ikke gjort så mye med dette nå, men følger med og må få fjernet 
det til vinteren. 
- Det har kommet inn en forespørsel om å låne IGP-teltene. Styret er enige i at vi ikke 
låner ut slikt utstyr, og de blir dessuten brukt på flere utleiehelger. 
- Vi har fått en forespørsel fra Norsk Belgisk fårehundklubb avd Viken Øst om 
mulighet for faste utleiehelger av utebanen og hallen. Klubben bruker området mye 
selv i helgene til både stevner, kurs og andre arrangementer, og anser ikke at vi har 
mulighet til å leie ut flere helger på fast basis. Så utleie må heller avtales mer 
fortløpende/fra gang til gang når vi ser når vi har ledig kapasitet. 


